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Mając szacunek i naalmienie do
projekcie budŹetu problem ten ponownie
kolejnej klęski.

8r,ł

wszystkicĘ wyraźam ubolewanie, że w kolejnym
nie ujrzał światła dziennego i został odłozony do

Interpe lac ja

DoĘczy: wykonania ptac z.abezpieczających w obrębie przysiołka -Pod Chełmem''
i ',Bryndzwerek'' .w fuziszowie, w zutiązklu z powstĄmi szkodami spowodowanymi
ulewami deszczttw roku 2010.

Po raz drugi zwracam się w sprawie ostateczrrego uregulowania spraw doĘczących
odprowadzenia wód deszczowych z Góry Chełm' w obrębie przysiołka Bryndzwerek
w Godziszowie. Wiosenne duże dqzczą w roku 2010 pokazały, Że na terenie Gminy występuje
chroniczny brak kompleksowych rozvłiązah odprowadzania wod gruntowych. Ten stan rzeczyż
na terenie tego przysiołka spowodował, że napierająca woda z Góry Chełrn uszkodziła drogę
Gminną i spowodowała duże straĘ w plonach kilku miejscowych rolnikow.

W wyniku takiej sytuacji podjęto doruźarc rozvltązuią w celu ograniczeniu dalszych strat
i zniszczeil. Na Ęm jednak Gmina poprzestda.

Minął rok 2011' a służby wójta nawet nie zechciĄ zainteresowac się tym problemem.
Być moze ztego Powodu' że miało to miejsce w Godziszowie.

Wiemy, z
niejako od ręki-

bytnosci na tej Sali, ze w przypadku Puńcowa problem próbowano rozvuązać

Tym razem jednak stracić mogźl v/szyscy o wiele więcej'

Mając powyzsze na uwadzą proszę o udzielenic odpowiedzi, kicdy i w jaki sposób
wójt Gminy zamierzarazwiązaś' ten problem.

Uprzejmie proszę o pisemne udzielenie odpowiedzi.

Do wiadomości:
l) Rada Gminy Goleszow.


